
 برگزاری جلسه کمیته درآمدی 
در منطقه یک شهرداری

رشت- مهناز نوبری: جلسه کمیته منابع درآمدی منطقه یک 
بهارمست سرپرست شهرداری رشت،  با حضورعلی  شهرداری رشت 
ناصرعطایی مدیر منطقه یک شهرداری رشت، یعقوب امیری سرپرست 
امور مالی شهرداری رشت، جواد حرفت خواه ریاست اداره تشخیص و 
وصول درآمد های شهرداری رشت با محوریت بررسی موضوع افزایش 
بهارمست  علی  شد.  برگزار  حداکثری  بودجه  جذب  و  درآمد  سطح 
ضرورت  بر  درآمدی  کمیته  جلسه  در  رشت  شهرداری  سرپرست 
تشکیل جلسات با هدف ارتقاء درآمد زایی منطقه و پیگیری هر چه 
بیشتر وضعیت مطالبات تاکید کرد.وی با اشاره به بدهی پرونده های 
کمیسیون ماده ۱۰۰ به شهرداری رشت عنوان کرد: شهرداری مکلف 
است هر چه زودتر نسبت به اخذ طلب خود از این پرونده ها اقدام کند.
سرپرست شهرداری رشت در ادامه افزود: ارائه آمار بدهکاران تجاری، 
شناسایی و معرفی کلیه واحدهای تجاری غیر مجاز سطح منطقه جهت 
تهیه گزارش کارشناسی و ارجاع به کمیسیون ماده صد جهت اخذ 
تصمیم و همچنین شناسایی تمامی تخلفات ساخت و سازها باید در 
دستور کار قرار گیرد.بهارمست عنوان کرد: مالکین پرونده هایی که 
مشمول تبصره ۲ و ۳ شدند باید با مراجعه به شهرداری جرائم خود 
را پرداخت کنند که این امر محقق نمی شود مگر اینکه شهرداری در 
این امر مهم دخیل باشد.وی در پایان افزود: وصول به موقع درآمدهای 
پیش بینی شده، مدیریت منطقه را در ارائه خدمات کارآمد و مکفی و نیز 
تحقق اهداف، برطبق برنامه های تدوین شده یاری  می نماید لذا بسیار 
ضروری به نظر می رسد، عوامل مؤثر در معوق شدن مطالبات شهرداری 
شناسایی شده و راهکارهایی جهت چگونگی وصول آن پیشنهاد و اجرا 

شود.  

آغاز عملیات ساخت ۲ پروژه ۸ واحدی مسکن 
شهری در شهر بندرگز

مهندس جندقی، مدیر بنیاد مسکن شهرستان بندرگز از آغاز 
عملیات ساخت ۲ پروژه ۸ واحدی مسکن شهری در این شهر خبر 
داد.مهندس جندقی گفت: این ۲ پروژه که بنام پروژه فانوس ۱ و 
۲ نامگذاری شده اند در شهر بندرگز و در زمین هایی به مساحت 
۳۸۱ و ۳۱۲ متر مربع بصورت ۴ طبقه روی پلوت در دست احداث 
است که سازه این واحدها از نوع اسکلت بتن و سیستم سرمایش 
مسکن  بنیاد  .مدیر  بود  خواهد  اسپیلت  و  پکیج  آن  گرمایش  و 
 ۱ فانوس  پروژه  واحدهای  متراژ  اینکه  بیان  با  بندرگز  شهرستان 
حدود ۱۲۰ متر و متراژ واحدهای پروژه فانوس ۲ حدود ۱۰۰ متر 
است تسریح کرد این واحدها دارای ۲۵۰ میلیون ریال تسهیلات 
مسکن روستایی با بازپرداخت ۱۵ ساله و کارمزد ۵ درصدی دارد.

ایشان همچنین از احداث پروژه فانوس ۳ در قالب مسکن اقشار کم 
درآمد نیز خبر دادند که در حال اخذ پروانه می باشد.لازم به ذکر 
است تسهیلات مسکن روستایی که توسط بنیاد مسکن از طریق ۷ 
بانک عامل پرداخت می گردد، به کلیه روستاها و شهرهای زیر ۲۵ 

هزار نفر جمعیت پرداخت می شود.

 جذب نزدیک به  14۸ هزار  مشترک  گاز 
در استان گلستان

اطلاع  پایگاه  با  درگفتگو  گلستان  گازاستان  مدیرعامل شرکت 
رسانی شرکت ازجذب   ۱۴۷  هزار و 9۷۵  مشترک گاز در استان در 
دولت تدبیر و امید خبر داد. وی  افزود: از این تعداد مشترک حدود 
۷9 هزار و ۱۲ مورد  شهری بوده و تعداد 6۸ هزار و96۳ مشترک 
نیز روستایی هستند که در دولتهای یازدهم و دوازدهم به مجموع 
مشترکین این شرکت  اضافه شدند.  مهندس محمد رحیم رحیمی 
گاز  کارکنان  و تلاش مجموعه  با همت  راستا  کرد:درهمین  تصریح 
گلستان  درمجموع تاکنون در چهل سالگی پیروزی انقلاب بالغ بر ۵۵9 
هزار و ۱۴ مشترک در سطح استان مصرف کنندگان گاز طبیعی می 
باشند  .مدیرعامل شرکت گازاستان گلستان افزود: مشترکین گرامی 
توجه داشته باشند یکی از موارد مهمی که همواره به آن  تاکید می 
کنیم رعایت نکات ایمنی بوده که در همین جا از همه مصرف کنندگان 
گازطبیعی درخواست می شود تا موارد ایمنی را به طور کامل رعایت 

کنند.

تقدیر و تشکر رئیس کمیسیون صنایع ومعادن 
مجلس شوراي اسلامي از مدیرعامل شرکت 

شهرک های صنعتی استان البرز
نماینده مردم کرج،فردیس، اشتهارد و آسارا و رئیس کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس شوراي اسلامي در پیامي  از زحمات مهندس 
فرشي مدیرعامل و کارکنان شرکت شهرکهاي صنعتي استان البرز در 
تولیدي،  توانمندي های  نمایشگاه  بزرگترین  بسیار شایسته  برگزاري 
صادراتی و فرصت هاي سرمایه گذاری صنایع کوچک و متوسط استان 

البرز تقدیر و تشکر نمود.
متن پیام سردار عزیز اکبریان بدین شرح است:

آنچه امروز در پرتو تلاش و موفقیت شما به دست آمده؛ پایه 
هاي اولیه و مستحکمي است براي گسترش روزافزون بازارهاي هدف 
و رشد صادرات غیرنفتي که آثار پربهای آن در فرداهای آینده پدیدار 

خواهد گشت
و  صادراتي  تولیدي،  هاي  توانمندی  نمایشگاه  بزرگترین  لذا 
فرصت های سرمایه گذاری صنایع کوچک و متوسط استان البرز در 
آبان ماه 9۷ که با همدلي و کوشش جنابعالي برپا گردید،گام محکمي 
جهت نیل به اهداف عالیه نظام براي خودکفایي در تولید و حمایت از 

صنعتگران بومي خواهد بود.
بدینوسیله ضمن تقدیر و تشکر از تلاش وافر و خدمات شایسته 
از درگاه خداوند سبحان  این نمایشگاه،  جنابعالي در مدت برگزاري 
توفیق روزافزون در ظل توجهات حضرت ولي عصر)عج( و تحت زعامت 
رهبر فرزانه انقلاب حضرت آیت االله العظمی خامنه ای مسئلت مي 

نمایم.

 دیدار مدیرکل بانک مهر اقتصاد استان بوشهر 
با فرماندار شهرستان دیر

بوشهر- خبرنگار اخبارصنعت: از سری برنامه های دیدارهای 
مدیرکل بانک مهر اقتصاد با مسئولان استان، عبدالرحیم دشمن زیاری 
– مدیرکل بانک مهر اقتصاد استان بوشهر به همراه روسا و مدیران بانک، 
دیدار صمیمانه ای با علی حسنی  فرماندار شهرستان دیر برگزار کردند.
در این دیدار، عبدالرحیم دشمن زیاری- مدیرکل بانک مهر اقتصاد 
ضمن  تبریک و تشکر از فرماندار شهرستان دیر، پاره ای ازعملکرد و 
اقدامات صورت  گرفته از سوی بانک دراستان در هشت ماه نخست 

امسال تشریح کردند.
دشمن زیاری همچنین به خدمات و اقدامات فرهنگی و مسئولیت 
های اجتماعی ارائه شده، اشاره ای داشت و بیان  کرد: بانک مهر اقتصاد 
علاوه بر فعالیت های بانکی که از وظایف اصلی است در دیگر زمینه 

های مختلف در جامعه موثر ظاهر شده است.
فرماندار دیر: مشتریان نسبت به پرداخت بدهی خود متعهد باشند
در این دیدار، همچنین علی حسنی فرماندار شهرستان دیر، ضمن 
خوش آمدگویی و تشکر از اقدامات ارزشمند بانک مهر گفت:  بانک مهر 
اقتصاد هم در حوزه فعالیت های بانکی و هم در حوزه مسئولیت های 

اجتماعی خوب ظاهر شده است.
حسنی در ادامه با قدردانی از بانک مهر اقتصاد  نسبت به ارائه 
خدمات و پرداخت تسهیلات  در بخش های مختلف اظهار داشت: 
این حرکت  نشان دهنده توجه ارزشمند مدیران این بانک برای رونق 

بخشیدن به اقتصاد و کمک به تولید و اشتغالزایی است.
حسنی همچنین از برگشت به موقع تسهیلات توسط مشریان 
سخن گفت: و بیان داشت: مشتریان باید نسبت به پرداخت بدهی 
بیشتری  استفاده  اقتصاد  چرخه  در  تا  بوده  متعهد  بانک  به  خود 

صورت بگیرد.

از  یکی  صمیمانه  گفتگوهای  دهقان:   – ساری 
بین  صمیمیت  افزایش  های  شیوه  موثرترین  و  ترین  مهم 
اعضای خانواده است با هدف آموزش کارکنان و جلوگیری 
دوره  یک  آنان،  خانواده  در  اجتماعی  های  آسیب  بروز  از 
آموزشی تحت عنوان آشنایی با فضای مجازی ، فرصت ها 
های  فرقه  از  برخی  با  آشنایی  همچنین  آن  تهدیدهای  و 
تدریس  با  کل  اداره  این  کارکنان  خانواده  ویژه  نوظهور 

اساتید مجرب این حوزه ها برگزار شد.
   با هدف آموزش کارکنان و جلوگیری از بروز آسیب 
تحت  آموزشی  دوره  یک  آنان،  خانواده  در  اجتماعی  های 
عنوان » آشنایی با فضای مجازی ، فرصت ها و تهدیدهای آن همچنین آشنایی با برخی از فرقه های نوظهور« ویژه 

خانواده کارکنان این اداره کل با تدریس اساتید مجرب این حوزه ها برگزار شد.
به گزارش خبرنگار مازندران و به نقل روابط عمومی اداره کل بیمه سلامت مازندران ، دکتر ظفرمند ،مدیرکل بیمه 
سلامت مازندران نیز طی سخنانی در جمع خانواده بزرگ کارکنان این اداره کل بیان داشت: گفتگوهای صمیمانه یکی 
از مهم ترین و موثرترین شیوه های افزایش صمیمیت بین اعضای خانواده است و با توجه به گسترش و نفوذ وسایل 
الکترونیکی و اقبال عمومی به فضای مجازی و حفظ و آمادگی پرسنل و خانواده آنان به منظور پیشگیری از تهدیدات 
احتمالی ، بر آن شدیم تا با بهره مندی از توان فنی متخصصین کشور نسبت به انتقال موضوعات مرتبط اقدام نماییم که 

این مهم به صورت یکجا با حضور همکاران و خانواده ایشان تاثیرات قابل توجهی در نیل به اهداف فوق دارد .
 مدیرکل بیمه سلامت مازندران ضمن تقدیر از همدلی و همراهی خانواده بزرگ کارکنان در ایجاد فضای مناسب 
برای کارکنان شاغل جهت ارائه خدمت هرچه بهتر به مردم شریف استان افزود: افزایش استفاده از اینترنت و فضای 
مجازی به ویژه شبکه های اجتماعی موبایلی این روزها به رغم استفاده  های مفیدی که دارد، در کنار اشتغال به کار 
طولانی والدین و تغییر نگرش والدین به تربیت فرزندان، موجبات دوری اعضای خانواده از یکدیگر را فراهم ساخته است 
به گونه  ای که به رغم نزدیکی فیزیکی و در زیر یک سقف بودن در داخل خانواده، گاه فاصله عاطفی و معنوی زیادی 

را از یکدیگر تجربه می  کنند و افراد خانواده کمترین مراودات و گفتگوی همدلانه را با هم دارند.  

 ۴ گفت:  کرج  شهرداری  پسماند  سازمان  مدیرعامل 
هزار تن نمک صنعتی و ۲۷۰۰ تن نمک کریستال برای ایام 
بحرانی و زمستان خریداری شده است. اصغر نصیری پیش 
از ظهر امروز در مانور عملیاتی زمستانی شهرداری کرج که 
در بلوار سرداران برگزار شد، اظهار داشت: سفیران پاکسازی 
شهر روزانه 9۰۰ تن زباله و ۱9 میلیون متر مکعب فضا را 
تمیز و نظافت را انجام می دهند.مدیرعامل سازمان پسماند 
شهرداری کرج با اشاره به اینکه  امروز روزی است که مانور 
می کنیم،  برگزار  شهردار  دستور  با  را  زمستانی  عملیات 
عنوان کرد: از تمام کسانی که در این مانور همکاری کردند 
دعوت کردیم تا در این مانور شرکت کنند و تمام توانمان را برای بهبودی شهر و حل مشکلات مردم در حوزه شهری و 
در قالب یک بسته خدماتی به کار بسته ایم تا مردم از ما خشنود شوند.نصیری عنوان کرد: در مانور امروز  ۱6 دستگاه 
باب کت، ۱۳ دستگاه گریدر، ۱۳ دستگاه لودر، ۳۷دستگاه کامیون، 6 دستگاه  لجنکش و  ۸ دستگاه نمکپاش  که در 
اختیار شهرداری کرج است و ۲ دستگاه هم در حال حاضر در فردیس وجود دارد و  قرار است ۲ دستگاه دیگر به زودی 

به این تعداد اضافه شود، استفاده شد.
نصیری خاطرنشان کرد: آمادگی مردم در شرایط بحرانی می تواند بیشترین کمک را به ما برای رفع مشکلات انجام دهد. 
در این جلسه شهردار کرج با اشاره به مانور زمستانی  عنوان کرد: بارش برف بسیار کم اتفاق می افتد و هر ساله ما این 
برف را با ۴ هزارتن نمک تبدیل به یک شورابه نمک می کنیم که برای پلها، آسفالت و فضای سز و حاشیه پلها بسیار مضر است.

همچنین مهدی مهرور در این مانور با اشاره به اینکه در حوزه مدیریت بحران بحث پیشگیری را باید انجام دهیم، گفت: 
پیشگیری جلوگیری از  خسارتهای ثانویه ای  می کند که حجم آن خیلی بیشتر از هزینه ای است که در حوزه پیشگیری انجام 
می شود.مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز  با بیان اینکه در حوزه پیشگیری بحث آموزش و مانور وجود دارد، تصریح 
کرد:  اقدامات بسیار خوبی در شهرداری کرج در این حوزه انجام شده که با دستورالعمل انجام شده بسیاری از تمهیدات در 
موقع بروز بحران  در سطح شهر دیده می شود که از جمله آنها کیسه های نمک است که در سطح شهر، کنار جاده ها و روی 

پلها دیده می شود.

گفتگوهای صمیمانه یکی از موثرترین شیوه های 
افزایش صمیمیت بین اعضای خانواده

۴ هزار تن نمک صنعتی و ۲۷۰۰ تن نمک کریستال 
برای ایام بحرانی و زمستان در کرج خریداری شد

ماهان فلاح: کلنگ احداث مخزن زلال ساز ۵ هزار مترمکعبی تصفیه 
خانه آب شهرستان مراغه با حضور مسئولین استانی و شهرستانی به زمین 
زده شد. به گزارش خبرنگار ما در آذربایجان شرقی، مراسم کلنگ زنی احداث 
مخزن زلال ساز ۵ هزار مترمکعبی در راستای اجرای مدول دوم تصفیه خانه 
امام  و  استان در مجلس خبرگان رهبري  نماینده مردم  با حضور  مراغه  آب 
جمعه شهرستان ویژه مراغه، نماینده مردم شهرستانهای مراغه، عجب شیر و 
سراجو در مجلس شورای اسلامی، معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان 
ویژه مراغه، معاونت مهندسی و توسعه شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان 
شرقی و تعدادی از مسئولین ادارات در تصفیه خانه آب مراغه برگزار گردید. 
در ابتدای این مراسم رئیس هئیت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
مراغه طی سخنانی به اهداف و مشخصات فنی این پروژه اشاره کرد و گفت: 
هدف از احداث این مخزن زلال ساز در راستای توسعه و تجهیز تصفیه خانه 
آب مراغه با قدمت ۲۲ سال و با عنایت به رشد جمعیت و توسعه روزافزون 
شهرستان و همچنین با توجه به وقوع و ورود سیلاب های خروشان  فصلی در 
پی بارش های شدید در برخی از فصول سال که منجر به بالا بردن کدورت 
آب از پشت سد علویان به تصفیه خانه آب مراغه می شود عملکرد و کارایی 
تصفیه خانه را با چالش های فروانی روبرو می کند که این امر عملا تصفیه 
خانه آب مراغه را با مشکلات و دشواری های فراوانی روبرو می کند که در این 
راستا احداث مخزن زلال ساز ۵ هزار مترمکعبی در دستور کار این شرکت 
قرار گرفت تا بتوانیم با در مدار قرار گرفتن و بهره برداری از آن به بالا بردن 
کارایی و سرعت عمل تصفیه آب کمک کنیم. صدیقی به هزینه پروژه اشاره 
کرد و افزود: این پروژه با اعتبار اولیه ۵۰ میلیارد ریال در مدت  ۲۴ ماه به 

اجرا در خواهد آمد. 
هیئت  رئیس  ایمانلو،  علیرضا  مهندس  از  تشکر  و  تقدیر  ضمن  وی 
مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقی و معاونت 
مهندسی و توسعه که با حمایت و پشتیبانی های آنان در ارسال تجهیزات و 
ماشین آلات سنگین شرکت در صرفه جویی هزینه های جاری در عملیات 
خاکبرداری؛ خواستار حمایت و پشتیبانی نماینده مردم شهرستان در مجلس 

پروژه  این  به  اعتبارات  تخصیص  در  شهرستان  مسئولین  و  اسلامی  شورای 
عظیم شهرستانی شدند تا شرکت آب و فاضلاب مراغه بتواند در تامین آب 
شرب بهداشتی و مستمر بدون هیچ گونه افت و یا قطعی آب برای شهروندان 
و  آب  توسعه شرکت  و  مهندسی  معاون  ادامه خانی  در  نماید.  وظیفه  انجام 
فاضلاب استان با اشاره به اهمیت بالا بردن ظرفیت تصفیه خانه آب مراغه تا 
سال ۱۴۱۵ به ۲۸ میلیون مترمکعب یا ظرفیت 9۰۰ لیتر در ثانیه که ظرفیت 
نهایی تصفیه خانه مراغه می باشد که با توجه به ظرفیت پایین این تصفیه 
خانه  مبادرت به احداث مخزن زلال ساز ۵ هزار مترمکعبی در راستای احداث 
مدول دوم تصفیه خانه آب مراغه هستیم که این امر نیاز به تخصیص اعتبار 
فعلی تصفیه خانه  آب  تکمیل ظرفیت  و  اجرای مخزن چهارم  برای  زیادی 
دارد و امیدواریم با پیگیری های مسئولین شهرستان و بویژه نماینده مردم 
بهره  و  اتمام  شاهد  بعدی  اعتبارات  اختصاص  و  اسلامی  شورای  مجلس  در 
این مخزن و تکمیل مخزن چهارم و مدول دوم تصفیه خانه آب  از  برداری 

مراغه باشیم.
شورای  مجلس  در  سراجو  و  شیر  عجب  مراغه،  مردم  نماینده  جلیلی 
اسلامی نیز با اشاره به  مجموعه کارهای انجام گرفته در شرکت آب و فاضلاب 
مراغه و تلاش های بی وقفه پرسنل و بخصوص مدیریت شرکت آب و فاضلاب 

این شهرستان در تامین آب بهداشتی که مایه حیات بشری است، خواستار 
رعایت سه اصل مهم در اجرای پروژه عظیم مثل ساخت مخزن زلال ساز شد 
که عبارتند از : ۱- تسریع در اجرای پروژه بطوری که در حداقل زمان ممکن 
شاهد افتتاح این پروژه باشیم ۲- با حداقل انرژی و هزینه نسبت به تکمیل 
فرایند پروژه اقدام گردد ۳- به کیفیت اجرای پروژه ها توجه ویژه صورت گیرد 

تا از هدررفت زمان و اعتبار جلوگیری گردد.
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان مراغه نیز در سخنانی ضمن 
قدردانی از مجموعه مدیریتی شرکت آب و فاضلاب استان و شهرستان که قبل 
از وقوع و بروز مشکلات در آینده با برنامه ریزی و آینده نگری نسبت به احداث 
مخزن زلال ساز و بالا بردن ظرفیت تصفیه خانه آب شهرستان اقدام کرده اند، 
گفت: تصفیه خانه آب مراغه با ظرفیت اسمی ۵۰۰ الی ۵۵۰ لیتر در ثانیه هم 
اکنون جوابگوی نیاز شهرستان هست ولی در موقع وقوع بارشهای سیل آسا و 
بالارفتن کدورت آب سد علویان عملا با مشکل روبرو می شود که این موضوع 
تهدید جدی در تامین آب است علی ایحال ان شاء الله با احداث و تکمیل 
مدول دوم تصفیه خانه آب با ظرفیت 9۰۰ لیتر در ثانیه مشکل این شهرستان 
در آینده که با روند افزایش جمعیت و توسعه روبرو است، مرتفع خواهد شد. 
آیت الله پورمحمدی نماینده مردم استان در مجلس خبرگان رهبری و امام 
جمعه شهرستان مراغه نیز در این مراسم با تاکید بر لزوم ارتقا زیرساختهای 
تاسیسات تصفیه خانه آب مراغه با توجه به رشد جمعیت شهری و با در نظر 
گرفتن مشکلات عدیده ای که در هنگام ورود سیلاب ها به سد علویان، ایجاد 
می شود، خواستار پیگیریهای مستمر توسط نماینده و فرماندار و مسئولین 
استانی در زمینه اختصاص اعتبارات دولتی شد. وی همچنین ساخت مخزن 
زلال ساز سوم و چهارم و تکمیل مدول دوم تصفیه خانه را با هدف جوابگویی 
به نیازهای شهرستان در سال ۱۴۱۵ شمسی را از خواسته های بجا و قابل 
پیگیری برشمرد. وی در عین حال احداث و توسعه مدول سوم تصفیه خانه 
فاضلاب این شهرستان را مورد تاکید قرار داد. لازم به ذکر است کلنگ احداث 
مخزن زلال ساز به دست امام جمعه، نماینده و فرماندار به زمین زده شد و 

همزمان عملیات اجرایي پروژه آغاز گردید.

دومین گردهمایی مسئولین اداره درآمد و خدمات مشترکین شهرستانهای 
آبفار مازندران در راستای وصول درآمد و مطالبات شرکت و نیز خدمات دهی بهینه 

تر به مشترکین در شرکت آبفار مازندران برگزار شد.
فاضلاب  و  آب  آموزش همگانی شرکت  و  عمومی  روابط  اداره  گزارش  به 
روستایی مازندران؛ در این جلسه مهندس مجید عبدالهی مدیر عامل آبفار استان 
با تاکید بر قرائت به موقع،تعویض کنتور خراب،  شناسایی و جمع آوری انشعابات 
غیرمجاز همچنین شناسایی مشترکین پرمصرف و وصول درآمد در دوره زمانی 
مشخص اظهار داشت: قیمت آب روستایی بسیار پایین است و این در حالی است 
که سایر انرژی ها در شهر و روستا قیمت مشابه و بالایی دارند اما آب روستایی به 
دلیل حمایت دولت از این قشر تعرفه ارزانی دارد و متاسفانه برخی از مشترکین در 

پرداخت همین اندک آب بهاء هم تعلل می کنند.

وی افزود: عدم قرائت و وصول آب بهاء موجب صعود مبالغ در قبوض صادره 
می شود که نارضایتی مشترکین را در پی دارد و موجب ضرر و زیان به شرکت و 

ارائه خدمات دهی مطلوبتر به مشترکین نیز می شود.
مهندس عبدالهی با اشاره به اصلاح قبوض و برگشت از فروش گفت: اصلاح 
قبوض مساله مهمی است که به دلیل عدم همکاری مشترکین خسارات زیادی را 
به شرکت تحمیل می کند و باید درصدد حذف این بند به جزء در موارد خاص 
باشیم.در ادامه مهندس عیسی یزدانی رئیس اداره درآمد و خدمات مشترکین  
به طلب ۱۸ میلیارد تومانی شرکت از مشترکین اشاره کرد و افزود: در جلسه 
اردیبهشت، تببین و اجرای صحیح تعرفه ها انجام شد و در این نشست تاکید ما بر 
وصول درآمد و مطالبات شرکت است تا بتوانیم کیفیت خدمات را افزایش دهیم و 

این مهم باید تا قبل از پایان سال صورت گیرد.

سرپرست استانداري قم بر برگزاري باشکوه برنامه هاي هفته ي پژوهش با 
استفاده از ظرفیت هاي دستگاه هاي دولتي، دانشگاه ها و حوزه هاي علمیه تاکید 
کرد.سید محمدرضا هاشمی سرپرست استانداري قم در جلسه شوراي سیاست 
گذاري هفته پژوهش و فناوري استان قم که صبح امروز در سالن امام جواد)ع( 
استانداري برگزار شد، طي سخناني بر ضرورت کاربردي نمودن تحقیقات و پایان 
نامه هاي دانشجویي تاکید کرد.سرپرست استانداري قم با بیان اینکه پروژه هاي 
عمراني استان قم باید پیوست پژوهشي داشته باشند افزود: در اجراي  سیاست هاي 
دولت خصوصا در بخش اقتصاد بایستي از ظرفیت هاي علمي و پژوهشي استفاده 
شود.هاشمي تخصیص یک درصد اعتبارات دستگاه هاي اجرایي جهت کارهاي 

پژوهشي را مورد تاکید قرار داد و تصریح کرد: البته خروجي کارهاي پژوهشي 
بایستي توسعه استان و ترقي در ارائه ي خدمات به مردم باشد.

فرهنگي  هاي  ظرفیت  کنار  در  علمیه  هاي  حوزه  اینکه  بیان  با  هاشمي 
و مذهبي داراي صاحب نظراني در حوزه هاي علمي هستند خاطرنشان کرد: 
بایستي استفاده از دستاوردهاي پژوهشي حوزه در کنار دانشگاهیان در دستور کار 

مسئولان ستاد هفته پژوهش استان باشد.
وي با تاکید بر حضور حداکثري و برگزاري باشکوه نمایشگاه هفته پژوهش 
خاطرنشان کرد: از ظرفیت، مطبوعات و صدا و سیماي مرکز قم جهت ترغیب 

شهروندان به حضور در این نمایشگاه و بازدید از غرفه هاي آن استفاده شود.

هوشمند  اقتصاد  اینکه  به  اشاره  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
نباید رانتی پیش برود، گفت: در شهر هوشمندبا شکل گرفتن مدل اقتصادی 

هوشمند بخش خصوصی کارها را به پیش می برد.
 محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در دومین 
همایش شهر هوشمند که در برج میلاد برگزار شد، با اشاره به مشاهده نشانه 
های هوشمندسازی در پایتخت از اقدامات شهرداری تهران تقدیر کرد و گفت: 
باید شاخص گذاری کنیم تا بتوانیم امسال را با سال گذشته مقایسه و ارزیابی 

درستی از وضعیت هوشمندسازی داشته باشیم.

عضو کابینه دولت تدبیر و امید با اشاره به اینکه تاکنون تصمیم گیری 
ها هوشمند نشده است، اظهار کرد: البته بخش عمده آن به خارج از چارچوب 
های شهرداری مربوط می شود هرچند فناوری اطلاعات می تواند به عنوان 

بخشی از راه حل باشد.
آلودگی هوا  به  اینکه در مورد مشکلات مربوط  بیان  با   آذری جهرمی 
سرویس های اشتراکی می تواند بخشی از راه حل باشدتا بسیاری از ترددهای 
زاید حذف شود، تصریح کرد: دولت الکترونیک به عنوان راه حل این مشکلات 

در حوزه فناوری اطلاعات به شمار می رود.
وزیر جوان کابینه دوازدهم با تاکید بر اینکه هنوز به پارامترهای زیادی 
نیاز است تا اطلاعات را به صورت هوشمند دریافت و پردازش کنیم و بر اساس 
عکس  و  از سنسورها  استفاده  با  امروز  کرد:  خاطرنشان  بگیریم،  تصمیم  آن 
های ماهواره ای می توان میزان و نوع پوشش گیاهی مناطق مختلف را اندازه 
گیری کرد و هر روز را به نسبت روز قبل و این فصل را به فصل قبل مقایسه 
کرد و تحلیل ارائه داد. این در حالی است که گاهی قطع یک درخت سبز به 
جنجال رسانه ای تبدیل می شود در شرایطی که قطع هزاران درخت در سوی 

دیگر دیده نمی شود، که با امکانات ماهواره ای می توان از موضوع آگاه شد.
وزیر ارتباطات با بیان اینکه هنوز اطلاعات زیادی هست که جمع آوری 
نمی شود و از ابزارهای فناوری اطلاعات به عنوان یک راه حل بهره گرفته نمی 
شود، گفت: آفتی که امروز وجود دارد این است که اگر با استفاده از خدمات 

هوشمند دولت الکترونیکی و ترویج حمل و  نقل اشتراکی به رفع ترافیک و 
آلودگی هوا کمک شود،مورد توجه قرار نمی گیرد و حتما باید برج و بارویی 

ساخته شود تا بگویند فلانی خوب کار کرده است.
 وی با تاکید بر اینکه شهر هوشمند اقتصادی است که نمی توان نسبت 
به آن بی تفاوت بود، افزود: امروز شرکت های دانش بنیان زیادی هستند که 
شکل گرفته اند و سنسورهای اینترنت اشیا درست می کنند و یا در زمینه 
طراحی و تولید سکوهای داده های کلان و  هوش مصنوعی فعالیت دارند که 
بازارهای آن حوزه های شهر هوشمند است و باید در مورد آن شاخص گذاری 
کنیم و بدانیم امروز چند خانه هوشمند در تهران داریم و سال آینده چند 

خانه هوشمند باید در تهران داشته باشیم.
نیست شهرداری ها  نیاز  اینکه  بیان  با  امید  و  تدبیر  عضو کابینه دولت 
اگر  کرد:  اظهار  کند،  گذاری  سرمایه  هوشمند  های  خانه  ساخت  زمینه  در 
می  هوشمند  های  خانه  ساختن  به  اقدام  که  بخش خصوصی  به  شهرداری 
خصوصی  و بخش  گیرد  می  شکل  آن  اقتصادی  مدل  دهد،  تخفیفاتی  کنند 
امید سومین و مهمترین ضلع  و  تدبیر  برد.عضو کابینه دولت  آنرا پیش می 
هوشمندسازی را شهروند هوشمند اعلام کرد و گفت: شهر هوشمند شهروند 
های  سرویس  از  استفاده  در  شهروند  هر  ارتقای  خواهد.برای  می  هوشمند 
هوشمند نیاز به آموزش هست که با یک برنامه مشترک میان وزارت ارتباطات 

و شهرداری قابل انجام است.

شرکت آبفا آذربایجان شرقی در راستای احداث مدول دوم تصفیه خانه آب اجرایی کرد؛

ساخت مخزن زلال ساز 5 هزار مترمکعبی در شهرستان مراغه

با حضور مدیر عامل آبفار مازندران انجام شد : 

دومین گردهمایی مسئولین اداره درآمد و خدمات مشتركین شهرستانهای آبفار مازندران 

برگزاري آیین تجلیل از پژوهشگران برتر استان قم در هفته ي پژوهش و فناوري

وزیر ارتباطات در همایش شهر هوشمند: 

شهر هوشمند شهروند هوشمند می خواهد
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